

Nowe zasady przyznawania i wysokość zasiłku pogrzebowego

08.01.2026 r.

Od 1 stycznia 2026 r. zasiłek pogrzebowy wynosi 7.000 zł. (wzrost o 3 tys. zł w stosunku do dotychczas obowiązującej kwoty, tj. 4.000 zł).

Ważne: Nowa wysokość zasiłku zależy od daty śmierci osoby zmarłej, a nie od terminu złożenia wniosku. Oznacza to, że zasiłek po osobie, która zmarła do końca grudnia 2025 r., wypłacimy Ci w wysokości 4.000 zł, nawet jeśli wniosek złożysz w 2026 r. Natomiast po zmarłych od 1 stycznia 2026 r. świadczenie wypłacimy w nowej wysokości tj. 7.000 zł.

Członkowie rodziny mają prawo do pełnej kwoty zasiłku, czyli 7.000 zł od 1 stycznia 2026 r.

Natomiast osoby lub instytucje spoza rodziny zmarłego mogą otrzymać zasiłek do wysokości faktycznie poniesionych kosztów pogrzebu, ale nie więcej niż obowiązujący limit.

W przypadku, gdy koszty pogrzebu pokrywa kilka osób lub instytucji, kwotę zasiłku ustalamy proporcjonalnie.

Więcej informacji: <https://www.gov.pl/web/krus/zasilek-pogrzebowy>

Nowy formularz wniosku o zasiłek pogrzebowy ([SR-26](#)) dostępny jest w zakładce Formularze i wnioski.

Komunikat Oddziału Regionalnego KRUS w Bydgoszczy

[Powrót](#)

- [Print](#)
- [Download PDF](#)
- [All news](#)
- [Archive](#)